

Эхокардиограмма

Echocardiogram

An echocardiogram is also called an echo or cardiac ultrasound. It is a painless test that takes pictures of the heart using sound waves.

Arrive on time for your test. The test takes about 30 minutes.

During the Test

- You will wear a hospital gown.
- You lie on your left side on a table.
- Gel is put on your chest. A wand is moved across the gel to take the pictures.
- You can see the pictures of your heart on the screen and also hear sounds of your heart.

Test results are sent to your doctor. Your doctor will share the results with you.

Talk to the staff if you have any questions or concerns.

Эхокардиограмма, или УЗИ сердца, — это безболезненное обследование, в ходе которого получают изображение сердца с помощью звуковых волн.

Не опаздывайте на обследование. Обследование займет около 30 минут.

Во время обследования

- Вас переоденут в больничную одежду.
- Вы будете лежать на столе на левом боку.
- На грудь будет нанесен гель. Для получения изображения по поверхности геля будет двигаться специальный датчик.
- Вы сможете увидеть изображение своего сердца на экране и услышать, как оно бьется.

Результаты обследования будут направлены вашему врачу. Врач обсудит с вами результаты обследования.

Если у вас есть вопросы или опасения, обратитесь к медицинскому персоналу.